
Bestyrelsens beretning 2020 
Trods Corona har vi i bestyrelsen fået løst opgaverne i 

2020. Da vi ikke har kunnet mødes på samme måde 
som før, er det godt at vi kan maile sammen. 

Vores kasserer Jørgen Jensen er desværre død. Vores 
tanker går til hans hustru Inger, og vi takker Jørgen, 

som var meget pligtopfyldende med regnskabet, for 

hans arbejde i bestyrelsen. 
Til maj næste år er vi færdige med at betale for 

legepladsen. Vi har fremover valgt lokale 

håndværkere, som koster langt mindre end Indu. 
Frank Nielsen varetager det lovpligtige eftersyn, samt 

almindelig vedligeholdelse. 
Line Østerholdt tager sig af malerarbejdet, og vi får 

malet borde og bænke i 2021. 

Vi har søgt og fået penge fra kommunen (projekt på 
forkant) til at anlægge ca 450 kvadratmeter bede med 

vilde blomster i 3 meters bredde langs stierne. 

Biodiversitet til glæde for bier og insekter, og 
selvfølgelig for dem, der skal se på blomsterne. 

Udtynding af skove forventes færdigt februar/marts 
2021. 

Tyttebærvej bliver navnet på området med 27 nye 

grunde nord for Brombærvej og Blåbærvej. 
Kommunen har udarbejdet projekt til bebyggelse af 

fritliggende parcelhuse. 

Det vil blive sat til salg 2021. 



Vi er i dialog med kommunen, om at spærre af ved 

Brombærvej, så man kun må benytte Gartnerhaven til 

kørsel med Lastbiler og gravemaskiner under 
byggemodningen. 

Alle i bestyrelsen tilbyder genvalg i 2021. 

vi mangler en suppleant, som vi vælger, når vi får 
mulighed for at holde generalforsamling. 

Freddy Hansen indtræder som kasserer i 2021. 
Vil vil fremover indkræve kontingent via Mobilpay, 

samt indbetaling på vores konto, i stedet for girokort, 

som er ret så besværligt at arbejde med. 
 

 

 


